
                       Protokoll nr 11 styrelsemöte 2013-12-09 paragraf 115 - 127

        Närvarande   (* = ej närvarande)
Ove Johansson, ordförande Lennart Henriksson
Björn Lindell KG Bengtsson
Elvy Nilsson  May-Britt Persson
Elisabet Lantz
Rita Evesson, suppleant Erling Andersson, suppleant   

§ 115 Mötets öppnande
  Ordföranden Ove Johansson hälsar de närvarande välkomna och förklarar  
  mötet öppnat.

§ 116 Godkännande av dagordning och anmälan av övriga frågor
Dagordningen godkänns. 

§ 117   Val av protokolljusterare
Lennart Henriksson utses till justerare av protokollet.

§ 118 Föregående  styrelseprotokoll
Föregående  protokoll 9 och 10/2013 godkänns och läggs till handlingarna.

§ 119 Inkomna och utgående skrivelser
1. Inkommande skrivelse angående Kafeterian 22/10. Denna dag hade 

PRO och Årstad halltid. Vid samma tidpunkt hade FFP Petanque möte 
i Kafeterian med allmän irritation som följd när det blev fikadags. 39 st 
irriterade PRO- och Årstadspelare haver undertecknat denna skrivelse. 
Styrelsen anser att det kan vara på sin plats att ta kontakt med de 
klubbar som har halltid innan ockupation av t ex kafeterian äger rum.

2. Ytterligare två skrivelser har inkommit till styrelsen. De avhandlade det 
mesta om seriespelet och det som rör detta. Då båda var anonyma 
lade styrelsen dessa till handlingarna.

3. Skrivelse från styrelseledamoten K-G Bengtsson angående affischering 
m m. K-G anser att bestämmelsen "... men affischering och annan 
reklam som inte berör boulespel eller spelutrustning är förbjudet" inte 
följs. K-G framför krav på att styrelsen ska ta avstånd från felaktig 
affischering samt att den också utarbetar en mycket bättre och 
entydigare policy som inte kan feltolkas. Styrelsen beslutar att AU ska 
komma med ett förslag till ny policy.

§ 120 Rapport från AU  
• Inget.
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§ 121 Rapporter:
A,  Ekonomi 

• Resultatrapport enligt bilaga 1 redovisas.  Fortsatt  positivt.  ./1
• Två större utgiftsposter ligger framför oss, dels installation av 

luftvärmepumpar och dels materialkostnader för upphöjning m m av 
utesandbanan.

B,  Medlemmar 
• Totalt  har vi idag över 600 medlemmar varav 105  med enbart årsavgift. 

C,  Hallunderhåll 
• Det förekommer då och då stopp i toaletter och pissoarer. För att 

undvika läckage och vattenskador ska alla avlopp spolas av spolfirma. 
BL ges i uppdrag att kontakta lämpliga firmor.

• Installation av luftvärmepumpar bedöms bli gjorda före jul.

D,  Banunderhåll
• Höjning av nivån på sandbanan pågår. Nytt ytskickt av grus kommer att 

läggas på till våren.

E,  Serien 
• Pågår och fungerar bra.
• HN har inte fått några resultat på två veckor. Det kommer HN att få. 

Alla är duktiga på att rapportera in resultaten, men det är den som 
kommer senare än de andra som påverkar inskick till HN.

F,   Tävlingar
• Anmälningslista till allianstävling 27/12, singeltävling är uppsatt.

G,  Lotteri 
• Går fortsatt bra.

H,  Uthyrning 
• Pågår, men i lite mindre omfattning än tidigare.

I,    Reklam o sponsring 
• Pågår, låg intensitet.

  J,  Servering
• Fungerar, "synpunkter inkommer varje vecka".

  
  K, Hemsidan

• Redaktionen ser gärna att måga fler engagerar sig med synpunkter, 
bilder, inlägg, skrönor, rapporter och annat viktigt som alla bör få ta del 
av.

  L,   Övriga rapporter
• Ordf deltog i Fbg Energi Infomöte vilket inte gav någonting.
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§ 122 Banan vid scoutgården
• Ordf och parkmästaren Per Lärjebo har träffats maa uppförande av en 

ev "Hoppa-mellan-husen-bana" vid scoutboulebanan eller på 
skolgrusplanen. Styrelsen anser det viktigt att ha fortsatt kontakt med 
honom liksom med styrelsen för Skateboardparken. 

§ 123 Vinterns och vårens verksamhet
• Jul och nyår: Stängt 23-26/12, 30/12-1/1, 5-6/1
• Tävlingar i hallen i närtid genomförs 18/1, 16/2 Arr: FFP
•  Allianstävling fredag 27/12 kl 0900. Singel. Ansv: Veteranerna.
• Beslutas att Hjärt-Lung ska ha allianstävling 2014-03-02. De 

återkommer med intressant spelform.
• Beslutas att Boulealliansen ska ha årsmöte måndagen 2014-03-10 kl 

1800.

§ 124 Övriga frågor
• Rita E söker efter lämplig lokal för Hjärtstartarutbildning 
• Har Samrådsgruppen några anteckningar från sina möten? Tomt i 

Hallpärmen.
• Åtgärder måste vidtas utanför ingången eftersom det bildas en stor 

grop när man kör utanför asfalten. Förslag välkomnas.
• Noteras att ansökan om bidrag från Fbg Sparbank ska göras före 

2013-12-15. AU ges ansvar för detta.

§ 125 Aktivitetslista: Vad/Vem/När
1) Kommunens föreningsuppgifter /OJ, BL
2) Plaketter vinnare de senaste åren./Kjell B
3) Svar till FaBo ang ev kvällsspelOJ, EA
4) Sök bidrag från Fbg Sparbank/AU
5) Ta fram förslag på affischeringspolicy/AU

§ 126 Nästa möte
 Beslutas att nästa styrelsemöte är måndagen 20/1-14 kl 0930 

§ 127 Avslutning
Ordföranden tackar de närvarande och önskar dessa en God Jul samt 
avslutar mötet

Vid protokollet Justeras

Björn Lindell   Ove Johansson Lennart Henriksson
ordförande
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